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NOWOTOMYSKIEGO
. ul. Poznańska 33 .
' Z- 64-300 Nowy  Tomyśl
AO.BR.0002.30.2021

PROTOKóŁ Nr XXX/2021
Z OBRAD  XXX  SESjl

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  29  września  2021  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XXX  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXX sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę

Golon,  Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego,  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  (PCPR) -  Łukasza  Nyczkowskiego,  Główną  Księgową  SP ZOZ w

Nowym  Tomyślu  -  Beatę  Wolanin,  a także  informatyków  i pracownicę  Biura  Obsługi  Rady  i

Zarządu  Powiatu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  16  radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecni  radni:  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek  oraz  Marek  Wichtowski.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

nagrywane,

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są pytania  lub  uwagi  do  porządku  obrad?

Starosta  Nowotomyski  wniósł  o wycofanie  z porządku  obrad  sesji  projektu  uchwały  w

sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2716P  na terenie  gminy  Kuślin.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  ma  jakieś  pytania  lub  uwagi  do

przedstawionego  porządku  obrad?  Nikt  się  nie  zgłosił.  Przewodnicząca  poprosiła  o

uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Wycofanie  z porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi

powiatowej  nr  2716P  na terenie  gminy  Kuślin.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)



Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota
Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,
Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej
Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wycofaniu  z
porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr
2716P  na terenie  gminy  Kuślin.

3. Przyjęcie  protokołu  z XXIX  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z XXIX sesji  nie wpłynęły  żadne  uwagi
lub wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXIX sesji Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota
Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,
Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej
Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXIX sesji Rady
Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w
okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  7 posiedzeń
Zarządu.  Sprawozdania,  podobnie  jak wszystkie  materiały  na sesję,  radni  otrzymali  drogą

elektroniczną.  Materiały  były  omówione  na komisjach  w dniach  27 i 28 września  br. Projekty
uchwał  zostały  jednogłośnie  bądź większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowane  przez
poszczególne  komisje.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdań  i poprosiła  o zgłaszanie
się  do dyskusji.  Nikt  się  nie zgłosił.
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5. Sprawozdanie  z wykonania  budżetu  Powiatu  za I półrocze  2021  roku.

Sprawozdanie  z wykonania  budżetu  Powiatu  za I półrocze  2021  roku  stanowi  załącznik  nr 3 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  przedmiotowego

sprawozdania.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  sprawozdanie,  w szczególności  przedstawiła  realizację

dochodów  budżetowych,  wydatki  budżetowe,  wykonanie  planu,  a także  wydatki  majątkowe  i

bieżące  oraz stan  rezerw  celowych.  Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  także  informację  o

kształtowaniu  się Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-

2032.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Do dyskusji  nikt  z radnych  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z wykonania

budżetu  powiatu  za I półrocze  2021  roku.

6. Ocena  sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2021  roku.

Ocena sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2021 roku  stanowi  załącznik  nr 4 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Główną  Księgową  SP ZOZ  o przedstawienie  sytuacji

finansowej  SP ZOZ  za I półroczne  20;21  roku.  Pani  Przewodnicząca  dodała,  że pan  Dyrektor  SP

ZOZ  bierze  udział  w sesji  Rady  Gminy  Miedzichowo,  gdzie  stara  się o dofinansowanie  na zakup

sprzętu  medycznego  dla  SP ZOZ.

Główna  Księgowa  SP ZOZ  -  Beata  Wolanin  poinformowała,  że plan  finansowy  SP ZOZ

został  zaopiniowany  i uchwalony  przez  Radę  Społeczną  w dniu  26 lutego  2021  roku.  Pani

Wolanin  przedstawiła  przychody  zaplanowane  na rok 2021  oraz  wykonanie  w pierwszym

półroczu.  Są to  głównie  przychody  z Narodowego  Funduszu  Zdrowia  na świadczenia  z zakresu

usług  podstawowej  i specjalistycznej  opieki  medycznej.  Dodatkowo  przychody  osiągane  są z

darowizn  lub  udzielania  odpłatnych  badań  diagnostycznych  dla odbiorców  indywidualnych  i

zbiorowych.  Pani  Wolanin  przedstawiła  dochody  zaplanowane  na rok  2021  oraz  wykonanie  za

I półrocze  2021  roku,  odpłatne  świadczenia  medyczne,  dodatki  pielęgniarskie  oraz  pozostałe

usługi.  Pani Wolanin  poinformowała  także  o darowiznach  otrzymanych  na rzecz  szpitala  oraz

omówiła  realizację  kosztów  SP ZOZ  za I półrocze  2021  roku  oraz  wykonanie.  Omówiony  został

także  plan inwestycyjny  oraz  sytuacja  finansowa  na dzień  30 czerwca  br. Na koniec  pani

Wolanin  poinformowała  o wysokości  należności  i zobowiązań  SP ZOZ.

Przewodnicząca  powitała  pana  Dyrektora  SP ZOZ, który  przybył  na sesję  i otworzyła

dyskusję.  Nikt  z radnych  się nie  zgłosił.
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  zapoznała  się  z oceną  sytuacji  finansowej

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi

w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2021  roku.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do tego  punktu  nawiązuje  projekt  uchwały,  który

znajduje  się  w dzisiejszym  porządku  obrad  w  punkcie  10h)  w  sprawie  oceny  sytuacji

ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2020.

7. Sprawozdanie  z Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2020.

Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata 2016-2026  za rok  2020  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o omówienie  sprawozdania.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że Program  wskazuje  na cztery

główne  cele  realizacji,  tj.: edukacja  i profilaktyka  społeczna,  wsparcie  i ochrona  osób

dotkniętych  przemocą  w  rodzinie,  działania  wobec  osób  stosujących  przemoc  oraz

podnoszenie  kompetencji  przedstawicieli  podmiotów  realizujących  działania  z zakresu

przeciwdziałania  przemocy.  Pan  Dyrektor  omówił  poszczególne  cele  oraz  zadania

przedstawiając  sposoby  realizacji,  realizatorów  zadań,  terminy  realizacji  oraz  źródła

finansowania.  Pan Dyrektor  dodał,  że nie  były  realizowane  konferencje  z uwagi  na panującą

pandemię.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Do dyskusji  nikt  z radnych  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji

Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar

Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2020.

8. Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych

w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2020.

Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w

Powiecie  Nowotomyskim  na lata 2015-2025  za rok 2020  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o omówienie  sprawozdania.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że Strategia  działa  w czterech

obszarach,  tj.:  sprawnie  działający  rynek  edukacji  oraz  rynek  pracy  ze  szczególnym

uwzględnieniem  potrzeb  w  zakresie  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych;  zdrowa

społeczność  lokalna;  sprawny  system  wsparcia  lokalnej  społeczności  w szczególności  jej

podstawowej  komórki,  jaką  jest  rodzina  oraz  rozwoju  i wsparcia  systemu  pieczy  zastępczej,  a
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także  rozvvój społeczeństwa  obywatelskiego.  Pan Dyrektor  przedstawił  cele operacyjne,

zadania,  podmioty  odpowiedzialne  za realizację  zadań,  terminy  realizacji,  wskaźniki

monitorujące,  źródła  wskaźników  oraz  źródła  finansowania.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji

Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim

na lata  2015-2025  za rok  2020.

9. Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok  (Grodzisk  Wielkopolski,  Kościan,  Międzyrzecz,  Nowy

Tomyśl,  Wolsztyn).

Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2020 rok (Nowy  Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,  Kościan, Wolsztyn)

stanowią  załączniki  nr  7 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdania  zostały  radnym  przekazane  na

tablety.  Przekazana  została  także  analiza  sprawozdań  przygotowana  przez  wydział

merytoryczny.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Do dyskusji  nikt  z radnych  się nie zgłosił.

Przewodnicząca  dodała,  że  podobnie  jak w  roku  poprzednim,  w  sprawozdaniu

przedstawionym  przez  Nadzór  Wodny  w Międzyrzeczu  przypisano  niewłaściwie  Gminę  Pniewy

do  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  Gminę  Lwówek  do  Powiatu  Szamotulskiego.

Przewodnicząca  stwierdziła,  że bardzo  cenna  jest  uwaga  pani  Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i

Ochrony  Środowiska,  że żaden  z Nadzorów  Wodnych  w swoim  sprawozdaniu  nie wykazał

istotnych  problemów  gospodarowania  wodami  na terenie  naszego  powiatu,  które

umożliwiłyby  Radzie  Powiatu  Nowotomyskiego  podjęcie  stosownych  uchwał  będących  aktem

prawa  miejscowego.  To pozwoliłoby  nam  podjąć  stosowne  działania  zmierzające  do poprawy

stanu  ekologicznego  wód  poprzez  prawidłową  gospodarkę  wodno  -  ściekową,  eliminującą

wprowadzanie  zanieczyszczeń  do wód  lub do ziemi,  racjonalne  gospodarowanie  wodami,

tworzenie  retencji  tlenowej,  itp.  Przewodnicząca  zakomunikowała,  że po  przyjęciu

sprawozdań,  ze swojej  strony  wystąpi  z pismem,  podobnie  jak w ubiegłym  roku,  aby

sprawozdania  nie były  tak  ogólnikowe  i żeby  zawierały  informacje  istotne  dla Rady Powiatu

Nowotomyskiego.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdania  z działań  podejmowanych  na

terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok  (Nowy

Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,  Kościan,  Wolsztyn).

IO. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:
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a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  stanowi

załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że celu  dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr  1 w Zbąszyniu,

Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w  Trzciance,

Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Dariusz  Chłopek:

Radny  poinformował,  że  na  stronie  4  uzasadnienia  do  uchwały  wystąpił  błąd.

Przyznajemy  kwotę  na zakup  mikrobusu  i przesuwamy  tą kwotę  na Specjalny  Ośrodek  Szkolno

-  Wychowawczy  w Zbąszyniu,  a nie  w Poznaniu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  dodała,  że we  właściwej  uchwale  będzie  zapis,  że chodzi  o Specjalny  Ośrodek

Szkolno  -  Wychowawczy  w Zbąszyniu.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski
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Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/280/2021  w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

b) uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-  2032

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały

autopoprawki.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021  -  2032

uwzględniono  zmiany  dokonane  w planie  dochodów  i wydatków  budżetowych,  a także

przychodów  i rozchodów  Powiatu  Nowotomyskiego  omówione  w  projekcie  uchwały  w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.  Wprowadzono  także  do

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  i Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  dwa  nowe  zadania.

Pierwsze  pod  nazwą:,,Kompleksowa  modernizacja  energetyczna  wraz  z przebudową  budynku

Zespołu  Szkół  Nr I w Zbąszyniu".  Okres  realizacji  tego  zadania  to lata  2021  -  2023.  Drugie

wprowadzone  zadanie  to:  ,,Przewózy  autobusowe  na  liniach  komunikacyjnych

przebiegających  w granicach  administracyjnych  powiatu  nowotomyskiego  organizowane

przez  Związek  Powiatowo-Gminny,,Wielkopolski  Transport  Regionalny".  Przewidywany  okres

realizacji  tego  zadania  to  lata  2021-  2026.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-  2032.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/281/2021  w
sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032.
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c) uchylenia  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w projekcie  uchwały  oraz  w uchwale  budżetowej

na rok  2021  zaprognozowano  zaciągnięcie  kredytów  długoterminowych  w łącznej  wysokości

ok. 8.000.000,00  zł. Po analizie  finansów  Powiatu,  możemy  podjąć  decyzję  o rezygnacji  z

kredytu  na  pokrycie  deficytu  budżetu.  Proponuje  się  natomiast  pozostawić  możliwość

zaciągnięcia  kredytu  na spłatę  wcześniejszych  zobowiązań.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

uchylenia  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/282/2021  w
sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego.

d) podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu

rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia

rodzinnego

Projekt  uchwały  w  sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej

zawodowej,  prowadzącemu  rodzinny  dom dziecka oraz rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej

funkcję  pogotowia  rodzinnego  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  tym  projekcie  uchwały  proponuje  się

podniesienie  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej  do kwoty  nie mniejszej  niż

5.000,00  zł brutto  miesięcznie,  prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  proponuje  się podnieść

wynagrodzenie  do kwoty  nie mniejszej  niż 6.000,00  zł brutto  miesięcznie  oraz rodzinie
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zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia  rodzinnego  proponuje  się  podnieść

wynagrodzenie  do kwoty  nie niższej  5.500,00  zł brutto  miesięcznie.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,  prowadzącemu

rodzinny  dom dziecka  oraz rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję  pogotowia

rodzinnego.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/283/2021  w

sprawie  podniesienia  wysokości  wynagrodzenia  rodzinie  zastępczej  zawodowej,

prowadzącemu  rodzinny  dom  dziecka  oraz  rodzinie  zastępczej  zawodowej  pełniącej  funkcję

pogotowia  rodzinnego.

e) zmiany  uchwały  nr XXV/252/2021  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  24 lutego  2021

r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2021  roku

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/252/2021 Rady Powiatu Nowotomyskiego
z dnia 24 lutego  2021 r. w sprawie  określenia  zadań z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki Państwowego  Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2021 roku

stanowi  załącznik  nr 12 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany uchwały  nr XXV/252/2021  Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 24 lutego 2021 r. w

sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną
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przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2021

roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/284/2021  w

sprawie  zmiany  uchwały  nr XXV/252/2021  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  24 lutego

2021  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2021  roku.

f) powierzenia  zadań  w zakresie  działania  na rzecz Obszaru  Funkcjonowania  Zachodniej

Części  Województwa  w celu  opracowania  Strategii  i pozyskania,  na zawarte  w niej  zadania,

budżetu  z zewnętrznych  środków  w perspektywie  finansowej  2021-2027  Gminie  Opalenica

Projekt uchwały  w sprawie  powierzenia  zadań w zakresie  działania  na rzecz  Obszaru

Funkcjonowania  Zachodniej  Części Województwa  w celu opracowania  Strategii  i pozyskania,  na

zawarte  w niej zadania, budżetu  z zewnętrznych  środków  w perspektywie  finansowej  2021-2027

Gminie  Opalenica  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

powierzenia  zadań  w zakresie  działania  na rzecz  Obszaru  Funkcjonowania  Zachodniej  Części

Województwa  w celu  opracowania  Strategii  i pozyskania,  na zawarte  w niej  zadania,  budżetu

z zewnętrznych  środków  w perspektywie  finansowej  2021-2027  Gminie  Opalenica.

Wyniki  głosowania

ZA: 13,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (13)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)
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Ireneusz  Kozecki,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XXX/285/2021 w sprawie powierzenia  zadań  w zakresie  działania  na rzecz Obszaru

Funkcjonowania  Zachodniej  Części  Województwa  w  celu  opracowania  Strategii  i

pozyskania,  na zawarte  w niej  zadania,  budżetu  z zewnętrznych  środków  w perspektywie

finansowej  2021-2027  Gminie  Opalenica.

g) zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z

Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie  publicznego

transportu  zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski

porozumienia  z Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie publicznego  transportu

zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich  stanowi  załącznik  nr  14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z Powiatem

Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania  organizacji

przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w  zakresie  publicznego  transportu

zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła  uchwałę  nr XXX/286/2021 w
sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z

Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie  publicznego

transportu  zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich.
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h) oceny  sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2020

Projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego
Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok
2020  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zgodnie  z projektem  uchwały  Rada Powiatu

Nowotomyskiego  negatywnie  opiniuje  sytuację  ekonomiczno  -  finansową  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

za rok  2020.  Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Zbigniew  Markowski:

Radny  pozwolił  sobie  poprosić  pana Starostę,  aby na tablety  dołączyć  artykuł,,Co

dolega  szpitalom  ?". Radny  poprosił,  żeby  wszyscy  radni  zapoznali  się z tym  artykułem.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś jeszcze  chce zabrać  głos? Nikt się  nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 11,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (11)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk

Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej
Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XXX/287/2021 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego
Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym
Tomyślu  za rok  2020.

i) zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  powołania  Komisji Rady Powiatu
Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/288/2021  w

sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

j) pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2743P  na terenie  gminy  Opalenica

Projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2743P na terenie  gminy

0palenica  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2743P  na terenie  gminy  Opalenica.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/289/2021  w

sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2743P  na terenie  gminy  Opalenica.

k) pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2750P  na terenie  gminy  Opalenica
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Projekt  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2750P  na terenie  gminy

Opalenica  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił

Głosowano  w sprawie:

pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2750P  na terenie  gminy  Opalenica.

Wyniki  głosowania

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  3

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (3)

Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Marek  Wichtowski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/290/2021  w

sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2750P  na terenie  gminy  Opalenica.

I) pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2716P  na terenie  gminy  Kuślin

Punkt  wycofany  z porządku  obrad.

11.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w dniu  wczorajszym  na  posiedzeniu  Komisji

została  złożona  interpelacja  przez  radnego  Sylwestra  Kamyszka.  Treść  interpelacji

umieszczona  jest  na tabletach.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź

interpelację?

W dyskusji  wzięli  udział:

Adam  Pilc:

Radny  odczytał  interpelację  w sprawie  budowy  chodnika  w miejscowości  Komorowo

przy  drodze  powiatowej  1731P  w bieżącym  roku  kalendarzowym  oraz  uwzględnienie  w

przyszłorocznym  budżecie  budowy  kładki  pieszo  rowerowej  nad ciekiem  wodnym  Czarna

Woda  i położenie  nakładki  asfaltowej  na długości  ok. 200  metrów  w miejscowości  Komorowo.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.

Następnie  radny  Adam  Pilc  odczytał  interpelację  dotyczącą  propozycji  Wójta  Gminy

Miedzichowo  w  sprawie  zadań  inwestycyjnych  do  uwzględnienia  w budżecie  Powiatu  na 2022

rok.
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Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że zgodnie  ze statutem  oraz  ustawą,  odpowiedzi  na

interpelacje  udzielone  będą  w  formie  pisemnej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź

interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

12.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos  i poprosiła  o zgłaszanie

się drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  zwróciła  się z zapytaniem  do Dyrektora  SP ZOZ, czy mógłby  radnym

przybliżyć  informację  na temat  szczepień  oraz  jak wygląda  zachorowalność  na COV1D-19?

Przewodnicząca  zapytała  również,  jak  wyglądają  rozmowy  z personelem  każdego  szczebla  w

szpitalu  na temat  podwyżek?

Dyrektor  SP ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  poinformował,  że  szczepienia  bardzo

wyhamowały  w sierpniu.  Jest  koniec  września,  a szczepionych  jest  około  20 osób  dziennie  w

ciągu  trzech  dni  w tygodniu.  Są także  akcje  wyjazdowe  na piknikach  organizowanych  przez

gminy.  Tzw.  boom,  który  był  od marca  do czerwca  już  się skończył.  Nie mamy  informacji  na

temat  wyszczepienia  naszego  Powiatu.  Są informacje  publikowane  przez  Urząd  Wojewódzki,

czy też przez  NFZ na  temat  poziomu  szczepień  w  danym  powiecie,  ale  one  dotyczą

mieszkańców  w powiecie.  Jeżeli  do nas zgłaszają  się  pacjenci  z Powiatu  Szamotulskiego,

Wolsztyńskiego,  czy  też  Grodziskiego,  to skutkuje  tym,  że tamte  powiaty  mają  informację  na

temat  wyszczepienia  swoich  mieszkańców,  ale nie wiemy,  czy my  ich szczepiliśmy,  czy nie.  Z

tych  informacji  wynika,  że nasza  populacja  wyszczepiona  jest  na poziomie  między  48 %

a 50 %, jeśli  chodzi  o Powiat  Nowotomyski.  Ile z tych  osób  było  zaszczepionych  przez  nasz

podmiot,  tego  nie  wiemy.  Dyrektor  poprosił  o przypomnienie  drugiego  pytania.

Przewodnicząca  zapytała  o zachorowalność  na C0V1D-19  oraz  zapytała,  czy punkt

wymazowy  jest  czynny  dwa  razy  w tygodniu  i czy  jest  potrzeba  zwiększenia  częstotliwości?

Dyrektor  SP ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  odpowiedział,  że na tą  chwilę  punkt  wymazowy

jest  czynny  dwa  razy  w tygodniu.  Miesięcznie  jest  wykonywanych  30 wymazów.  Na ten

moment  nie  ma  wzrostu  skierowań  i nie ma potrzeby,  żeby  ten  punkt  był  czynny  dłużej  niż w

tej chwili.  Liczba  pacjentów  przyjmowanych  na SOR to są pojedyncze  przypadki.  Lipiec  i

sierpień  był  bez  żadnego  przypadku.  We  wrześniu  były  trzy  przypadki.

Przewodnicząca  zapytała,  czy na bieżąco  są  prowadzone  zapisy  na trzecią  dawkę

szczepienia?

Dyrektor  SP ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  odpowiedział,  że nie  ma  wiedzy  w tym  zakresie.

Przewodnicząca  nawiązała  do trzeciego  pytania,  ponieważ  nie jest  tajemnicą,  że

zgłaszane  są  przez  personel  postulaty  dotyczące  podwyżki  wynagrodzeń.  Przewodnicząca

zapytała,  na jakim  etapie  są rozmowy?  Czy grożą  nam  odejścia  lekarzy  i personelu  średniego?

Dyrektor  SP ZOZ - Tomasz  Przybylski  poinformował,  że  ustawa  o minimalnym

wynagrodzeniu  w  służbie  zdrowia  zaburzyła  politykę  finansową  w  szpitalu.  Byliśmy

zobligowani  do podniesienia  wynagrodzeń  osobom  zatrudnionym  na umowę  o pracę.  Także

str. 15



czynniki  zewnętrzne  związane  zinflacjąi  dużym  skokiem  cen  spowodowały,  że pozostała  kadra

zatrudniona  na umowach  cywilno  -  prawnych  zwróciła  się z wnioskami  o renegocjację  umów.

Cały  czas są prowadzone  rozmowy.  Dyrektor  dodał,  że jest  po rozmowie  z ratownikami,  bo to

głownie  dotyczy  tej  grupy  zawodowej.  Były  także  wstępne  rozmowy  z pielęgniarkami  oraz  z

lekarzami.  Obecnie  czekamy  na  regulacje  prawne.  Patrząc  na  rozmowy,  które  były

prowadzone  z ratownikami,  porozumienia  są  podobno  podpisywane  bez  ich  wiedzy.

Oczekiwania  są odmienne  niż zawarte  porozumienie.  Ryzyko  odejścia  personelu  jest,  ale na

ten  moment  Dyrektor  nie  wie  na ile realne.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  kolejna  sesja  jest  planowana  w  dniu  27

października  br. o godzinie  13.00.

13.  Zamknięcie  XXX  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o  godz.  14.20  zamknęła  obrady  XXX  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXIX sesji Rady  Powiatu  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA RADY

=[;!uz  Q%o,=
Renata  Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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